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CONCEPTBESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Heiloo op 4 
juli 2016. 

 
Voorzitter   de heer T.J. Romeyn 
Griffier   :  mevrouw G.A. Beeksma 
Raadsleden :  de dames M.P.C. Beemsterboer (Heiloo-2000), E. Las van  

Bennekom (VVD), J.A.M. Kaan-Brink (CDA), C.W.M. Konijn (Heiloo-
2000), mevrouw E.E.  Meriwani-van Waning (E.66) en G. Ris (PvdA). 
De heren H. Bergmans (Heiloo-2000), C.M. de Boer (Heiloo-2000), 
M.T. Brouwer de Koning (CDA), W.A. Gomes (NCPN), E.M.I. ten 
Hacken (VVD), H. van Halem (D66), I.T. Hemminga (PvdA), H. 
Hiemstra (CDA), A.M. Hopman (D66), M. de Moel (Heiloo-2000), 
R.J.W. Levie (Heiloo-2000), R.P. van Splunteren (VVD) en 
T.A.P.H. Valkering (Heiloo-2000). 

Afwezig m.k. : - 
Gasten  : portefeuillehouders E. Beens, A.N. Dellemijn, M.R. Opdam en T.J.  

Romeyn. 
  
 

1. Opening 
De voorzitter heet de raadsleden, leden van het college en de belangstellenden op de publieke 
tribune en in de kantine, de pers en de luisteraars van Beat FM welkom en opent de vergadering 
om 19:00 uur. 
 
2. Mondelinge mededelingen 

 De dames Beemsterboer (19.15 uur) en Las van Bennekom (19.45 uur) komen iets later.  

 

 Er zijn 3 moties ingediend bij de Kaderbrief: 

1. Motie van de fracties van CDA, VVD en Heiloo-2000 over uitwerking aanvullende initiatieven 

t.b.v. de begroting 2017. 

2. Motie van D66 over Actieplan uitvoering Duurzaamheidsagenda . 

3. Motie van NCPN, PvdA en D66  over het Verkeersplan Heiloo inclusief de aansluiting A9. 

 

 De voorzitter spreekt een memoriam uit voor Mevrouw Coks Stikkel-Sigling, namens de VVD 

lid van de gemeenteraad van 1978-1984. Zij is op 8 juni 2016 op 90 jarige leeftijd overleden. 

 Vervolgens neemt de raad afscheid van de heer Roelof Bos die 10 jaar lang verslag heeft 

gedaan van de raadsvergaderingen van de gemeente Heiloo in de Uitkijkpost. Hem wordt een 

ingelijste speciale pagina uit de Uitkijkpost overhandigd; de inhoud is verzorgd door 

raadsfracties. Ook ontvangt hij een bos bloemen. 

 

3. Vaststellen van de agenda 

Conform vastgesteld. 

 

4. Inspreekrecht  
Geen insprekers 
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5. Behandeling Kaderbrief inclusief het uitspreken van de Algemene Beschouwingen door 
de politieke partijen 
Via de Algemene Beschouwingen geven de politieke partijen aan wat zij, vanuit hun politieke 
achtergrond, belangrijk vinden voor de begroting van het jaar 2017.  
 
De integrale teksten van de Algemene Beschouwingen van alle fracties zijn na te lezen via de 
website van de gemeente en op de iPad ( teksten zijn geplaatst bij de vergaderdatum van de raad 
van 4 juli 2016). 
 
Conclusie: 
De raad heeft zich per fractie uitgesproken over de Kaderbrief en aandachtspunten meegegeven 
aan het college. Een meerderheid van de raad kan zich vinden in de kaders die zijn aangeven, 
inclusief de ruimtevragende voorstellen. Het college heeft kennis genomen van de standpunten en 
zal dit verder uitwerken ten behoeve van de begroting die op 7 november 2016 aan de raad zal 
worden voorgelegd.  
 
- De fracties van Heiloo-2000, VVD, CDA, D66, PvdA en E.66 kunnen zich vinden in de 

Kaderbrief.  

De fracties van D66 en de PvdA geven daarbij een stemverklaring. 

- De fractie van NCPN kan zich niet vinden in de Kaderbrief. 

Stemverklaringen 
- PvdA plaatst een voorbehoud bij het ruimtevragende voorstel van € 300.000 voor het 

grondbedrijf. PvdA beschouwt dit als een verkapte manier om personeelsuitbreiding te krijgen 

en zou dit geld liever aan maatschappelijke doeleinden besteden.  

- D66 gaat alleen akkoord met de jaarschijf 2017 van de Kaderbrief en maakt ook een 

voorbehoud ten aanzien van de € 300.000 voor het grondbedrijf. Men wil niet nu al € 1,2 

miljoen vastleggen voor dat onderwerp. 

Toezeggingen college 
Ph Dellemijn  

 BUCH beleid ten aanzien van mensen met afstand tot de arbeidsmarkt wordt op dit moment 

ontwikkeld. Zodra er een concreet beleidsplan is, komt dit naar de raad.  

 De raad wordt op de raadsinformatieavond op 6 september nader ingelicht over de cijfers ten 

aanzien van de verkeerskundige aspecten van de aansluiting A9. 

 De raad zal inzicht worden gegeven in de keuzes van het college rondom het opleggen van 

maatschappelijke huurtarieven.  

Ph Opdam 

 De ph gaat na of er in de regio Alkmaar draagvlak is voor een woonwensenonderzoek. Lukt dat 

niet dan gaat hij na of dit op BUCH niveau zou kunnen en desnoods alleen op lokaal niveau. 

Dit onderzoek is de basis voor de nieuwe woonvisie. 

 Er komt een memo naar de raad over de opbouw van ziekteverzuim en een analyse van de 

terugloop in dit ziekteverzuim. 

 De begroting van de BUCH werkorganisatie voor 2017 komt uiterlijk begin december 2016 

naar de raad. 

 Zodra blijkt dat er voor de BUCH ontwikkelingen en in het bijzonder ICT een 

budgetoverschrijding dreigt, wordt de raad geïnformeerd. 
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 In de planning is ook een communicatietraject voor de inwoners gericht op de ambtelijke fusie 

opgenomen. De invalshoek is dan informatieoverdracht en gebaseerd op het uitgangspunt en 

de doelstelling, dat er voor inwoners niets verandert in de dienstverlening of dat de  

dienstverlening mogelijk nog verbetert. De raad wordt hier t.z.t. ook over geïnformeerd. 

 Naar aanleiding van de motie van de coalitie geeft de ph alvast aan dat hij met een aantal 

scenario’s zal komen voor betere fietsparkeervoorzieningen bij het station.  

Ph Beens  

 In de raadsinformatieavond van oktober wordt de raad geïnformeerd over de innovaties in de 

WMO. Het thema vereenzaming komt dan ook aan de orde. 

 De uitkomsten van het onderzoek naar de gevolgen van de uitspraak van het College van 

Beroep van 18 mei 2016 over de thuiszorg komen z.s.m. naar de raad.  

 De uitkomsten van het onderzoek in de Regio Alkmaar naar het verminderen van de eigen 

bijdrage in de zorg, komen zodra ze beschikbaar zijn naar de raad.  

 De door VVD genoemde rolstoelcasus wordt aangekaart bij de gemeente Castricum en de 

commissie MZ wordt hierover geïnformeerd met een memo. 

Ph Romeyn 

 De ph geeft aan dat hij in gesprek wil met de raad over wat beoogd wordt met een plan van 

aanpak deregulering. Dit naar aanleiding van de motie van de coalitie.  

 In de commissie BZ wordt verslag uitgebracht van het gesprek met de GGZ directie over welke 

incidenten er zich hebben voorgedaan op het terrein van de GGZ. Dit in relatie tot de gestaakte 

buitengymlessen van de Meander. 

 In de commissie BZ wordt het onderwerp “Samenspel” geagendeerd voor een onderlinge 

gedachtewisseling en een uitwisseling met het college c.q. portefeuillehouder (planning PM). 

 

Stemming over moties bij de Kaderbrief 2016 
 

Motie 1 : uitwerking aanvullende initiatieven  (aangenomen)  
Voor:    CDA, VVD, H2000, D66, E.66, PvdA 
Tegen : NCPN 
 
Ingediend door: CDA, VVD, Heiloo-2000 
 
Constaterende dat: 

- het college halverwege de termijn is en op schema is om het collegeprogramma stapsgewijs te realiseren; 
- het collegeprogramma is opgezet als een dynamisch geheel met tussentijdse momenten van bijsturing; 

 
Overwegende dat: 

- het gewenst is een aantal aanvullende initiatieven uit te werken, die bij de begroting 2017 aan de raad worden 
voorgelegd; 

 
De raad: 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de begroting 2017 de volgende zaken uit te werken en aan de raad voor te 
leggen: 

 
- een plan van aanpak deregulering, waarin tenminste in beschouwing is genomen het herijken van de APV, het 

uitbreiden van welstandvrij bouwen, de mogelijkheid tot het afschaffen hondenbelasting, toeristenbelasting en 
eventueel andere heffingen die daarvoor in aanmerking komen; 
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- een plan van aanpak gericht op het verbeteren van de veiligheid in het Stationsgebied en verbeterde 
voorzieningen voor fietsparkeren, inclusief de mogelijkheden om te komen tot een bewaakte fietsenstalling; 

 

- een plan van aanpak om met een zogenaamd ‘Verlichte Stegen beleid’ de huidige inbraakgevoeligheid terug te 
dringen, waarbij via de gemeente in samenwerking met een of meer ondernemers (al dan niet tegen 
gereduceerd tarief) inwoners een op zonnecellen werkende buitenlamp met bewegingsmelder kunnen 
aanschaffen; 

 

- een plan van aanpak om de zogenaamde 'Holle Kiezen' om te zetten in ordentelijke bebouwing, waaronder 
tenminste hoek Kennemerstraatweg-Stationsweg, voormalige supermarkt Zevenhuizerlaan en de voormalige 
Rabobank; 

 

- een plan van aanpak om de stapeling in de zorgkosten tegen te gaan, waaronder de mogelijkheid van het 
aftoppen van eigen bijdragen in de zorgkosten; 

 
De motie is aangenomen  
 
 
Motie 2:  Actieplan uitvoering Duurzaamheidsagenda (unaniem aangenomen) 
 
Onderwerp: Actieplan uitvoering Duurzaamheidsagenda 

Ingediend door: D66 

 

Constaterende dat: 

- Op 12 december vorig jaar in Parijs bijna 200 landen akkoord gingen met een nieuw bindend klimaatverdrag,  
- bij het slotakkoord alle deelnemers applaudisseerden voor het behaalde resultaat en VN secretaris-generaal Ban 

Ki-Moon van een historisch akkoord sprak, 
- van dergelijke akkoorden in het verleden in de praktijk vaak niet zo heel veel terecht is gekomen, 
- in april de raad de duurzaamheidsagenda 2016-2020 heeft vastgesteld en kennis heeft genomen van het 

bijbehorende duurzaamheidswerkplan, 
- in de duurzaamheidsagenda vooral de te bereiken doelstellingen staan vermeld en in het werkplan met name de 

wijze waarop deze doelen worden bereikt (via afgeleide doelstellingen en tussenproducten), 
-  de duurzaamheidsagenda en het werkplan weliswaar einddata van de te bereiken doelen bevatten, maar geen 

concrete tijdpaden/planningen van de acties en de bijbehorende financiën. 

 

Overwegende dat: 

- Het streven van Heiloo naar een ‘groene’ gemeente ook de duurzaamheid behoort te omvatten;  
- Heiloo op dit moment vergeleken met het bedrijfsleven en de particulieren flink achterloopt met de reductie van 

CO2 uitstoot (bijlage 2 duurzaamheidsagenda 2016-2020). 
 

De raad 

Verzoekt het college bij de presentatie van de begroting 2017 een concreet overzicht te geven bijvoorbeeld in een 
actieplan met tijdpaden/planningen en financiële kaders, als aanvulling op en ter ondersteuning van de realisatie van 
de duurzaamheidsagenda en het werkplan. 

 

De motie is aangenomen 
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Motie 3 : Verkeersplan Heiloo incl. Aansluiting A9 (verworpen) 
Voor:    NCPN, D66 en PvdA 
Tegen:  H2000, VVD, CDA en E.66  
 
Stemverklaringen: 
- D66: de fractie van D66 stelt dat het verzoek om (financiële) effecten in de Kaderbrief 2016-

2020 niet mogelijk is en is daarom tegen dit specifieke onderdeel van de motie. 

- E.66: de fractie van E.66 stelt dat de reactie van het college onbekend is en dat de motie qua 

opzet veel te lang is. 

Onderwerp:  Verkeersplan Heiloo incl. Aansluiting A9  

Ingediend door:           NCPN Heiloo, PvdA en D66 

 

Constaterende dat   

 De Realisatie Overeenkomst Aansluiting A9 door alle partijen is ondertekend  

 Er ook zonder de Aansluiting A9 verschillende wegen in Heiloo reeds overbelast zijn (Stationsweg, Kerkelaan, etc.)  

 De Aansluiting A9 op zichzelf al tot een forse verkeerstoename door de dorpskern van Heiloo leidt (Stationsweg 

+28%)  

 Er vanuit diverse kanten is verzocht om aanvullend Kenteken-  en Milieueffectonderzoek  

 Het Voorontwerp Bestemmingsplan Aansluiting A9 nog niet definitief is vastgesteld   

 Er in dit Voorontwerp nog diverse open punten zitten waarover zowel een second opinion traject vanuit de 

gemeenteraad alsmede een maatschappelijk denktank traject lopen, waarvan de uitkomsten nog niet bekend zijn  

 De ruilverkaveling niet rond is   

 Er derhalve forse onteigenings- en compensatiekosten moeten worden gemaakt  

 De gemeenteraad geen inzage heeft gekregen in de totale kosten van de Aansluiting A9  voor Heiloo  

 Deze kosten de in de Overeenkomst Nieuwe Strandwal overeengekomen 8,5 miljoen euro (incl. indexatie) niet 

mogen overschrijden  

 

Overwegende dat  

 Er mogelijk vanuit zowel het second opinion traject als het maatschappelijke denktank traject andere dan in het 

Voorontwerp geplande verkeersmaatregelen en oplossingen komen  

 Er geen inzicht is in de kostenoverschrijdingen uit hoofde van het  project Aansluiting A9 op zichzelf  

 Er geen inzicht is in de extra kosten voor Kenteken – en Milieueffect onderzoek  

 Er geen inzicht is in de extra kosten voor andere dan in het Voorontwerp Bestemmingsplan Aansluiting A9 

geplande verkeersmaatregelen en oplossingen  

 Feitelijk het totale overzicht in de kosten en effecten van de Aansluiting A9 en daarmee direct verband houdende 

(verkeers)maatregelen ontbreekt  

 

De raad,   

verzoekt het college:  

 Een gespecificeerd overzicht te geven van de geraamde totale kosten van de Aansluiting A9 op zich zelf  

 Een gespecificeerd overzicht te geven van de geraamde totale kosten van de direct met de aansluiting A9 verband 

houdende (verkeers)maatregelen  

 Een gespecificeerd overzicht te geven van alle kosten(posten) die daarvan ten laste van de 8.5 miljoen euro 

komen  

 Een gespecificeerd overzicht te geven van alle kosten(posten) die niet ten laste van deze 8,5 miljoen euro komen  
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 Een gespecificeerd overzicht te geven ten laste van welke posten de kosten komen, die niet ten laste van de 8,5 

miljoen euro komen 

 Een risico-analyse op te stellen naar het de (financiële) effecten van de Aansluiting A9 én alle aanvullende 

verkeersmaatregelen  

 De (financiële) effecten te verwerken in de Kaderbief 2016 - 2020  

 Geen onomkeerbare maatregelen te nemen / uitgaven of toezeggingen daartoe te doen, voordat de 

gemeenteraad kennis heeft kunnen nemen van de totale kosten van de Aansluiting A9 én alle aanvullende 

verkeersmaatregelen inclusief alle risico’s.  

 
De motie is verworpen 
 
 
6. Sluiting 22:40 uur 
 
Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Heiloo in de openbare raadsvergadering van 
maandag 11 juli 2016. 
 
 
Mevrouw G.A. Beeksma  De heer T.J. Romeyn 
griffier     voorzitter 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Van deze vergadering is een geluidsverslag gemaakt.  
Dit verslag is na ongeveer 10 werkdagen te beluisteren via de website www.heiloo.nl /iPad bij de 
desbetreffende vergaderdatum. U kunt dit verslag doorzoeken op agendapunt en (daarbinnen) ook 
per spreker. 
 
 
Voor meer informatie over de besluitenlijst kunt u terecht bij de griffie van de raad van de 
gemeente Heiloo: telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl 
 

http://www.heiloo.nl/

